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Spoznavanje problemov
je pogoj za delo

Ena izmed osnovnih ugoto-
vitev, ki so jo poudarili mladi
iz občinske konference ZSMS
Center, ko so se sestali na prvi
seji občinske konference v
stalnem mandatu, je bila, da
niso in ne morejo biti zado-
voljni s potekom javne raz-
prave o dokumentih za X.
kongres ZSMS. Vzrokov za to
je več, predvsem se je sama
razprava prepozno začela in je
zato zajela razmeroma maj-
hno število osnovnih organi-
zacij (največ 80, kar predstav-
lja le tretjino vseh osnovnih
organizacij na območju naše
občine). Drugi vzrok je v me-
njavi kadrov po junijskih vo-
lilno-programskih sejah v
vseh občinskih konferencah
ZSMS, ne le v naši. Zaradi
prenovljene kadrovske sesta-
ve je bila začasno pretrgana
kontinuiteta dela občinskih
konferenc, to pa je seveda ote-
ževalo vodenje javne raz-
prave.

Kljub vsemu so si mladi pri-
zadevali, da razprava ne bi po-
menila le formalnega sezna-
njanja s kongresnimi gradivi,
ampak predvsem ustvarjalni
prispevek k pripravam na le-
tošnji osrednji dogodek slo-
venske mladine. Na osnovi
razprave o dokumentih za
kongres v naši občini so orga-
ni občinske konference
ZSMS Center oblikovali tudi
precej tehtnih predlogov in
pripomb na dokumente, ki so
jih posredovali tudi republi-
ški konferenci ZSMS. Treba
pa je, žal, takoj dodati, da jih
pri spremembah in dopolni-
tvah osnutkov kongresnih do-
kumentov skoraj niso upošte-
vali oziroma zelo malo. Zato
mladi iz Centra menijo, da bi
republiška konferenca ZSMS
oziroma njeni organi morali
precej bolj sodelovati z občin-
skimi konferencami ZSMS in
v večji meri upoštevati njiho-
ve pripombe in dopolnitve.

Na seji občinske konferen-
ce so sprejeli tudi akcijski
program za delo v naslednjih
treh mesecih do konca letoš-
njega leta. V programu bodo
skušali uresničiti načelna
izhodišča za svojo dejavnost,
ki so jih mladi sprejeli na svo-
ji volilno-programski seji, 15.
junija letos.

Posebno pozornost bodo še
naprej posvečali področju
družbenoekonomskih od-
nosov, ki nima le družbenega
pomena, ampak razen tega
večina osnovnih organizacij
ZSMS v naši občini deluje
prav v delovnih organizaci-
jah. Prav tako občinska kon-
ferenca ZSMS Center pri svo-
jem delu ne more mimo po-
dročja vzgoje in izobraževa-
nja, problematike mladih v
krajevnih skupnostih, druž-
benih organizacij in društev
ter področja družbenopolitič-
nega izobraževanja.

Nobenega dvoma ni, da je
osnovni pogoj politične akcije
poznavanje problemov v sre-
dinah, kjer delujejo osnovne
organizacije. Zato bodo mladi
iz Centra še naprej pripravlja-
li problemske konference, s
katerimi bodo poskušali zaje-
ti celotno problematiko, ki
mora predstavljati bistven de-
lež v delovanju mladinske or-
ganizacije. Poleg stanovanj-
ske in kadrovske politike v

delovni organizaciji (pro-
blemski konferenci na ti dve
temi so že izvedli) imajo v na-
črtu še problemske konferen-
ce o delitvi po delu, o proble-
mih samoupravnega organizi-
ranja v delovnih organizaci-
jah s področja uprave, o šolski
samoupravi ter o problemih
osnovnih organizacij ZSMS v
krajevnih skupnostih.

Eden izmed glavnih proble-
mov v delovanju mladinske
organizacije je tudi izredno
šibka povezanost med občin-
sko konferenco in osnovnimi
organizacijami ZSMS. Da bi
tako stanje čimprej presegli,
bodo člani predsedstva občin-
ske konference obiskovali
osnovne organizacije ZSMS
in tako spoznavali težave, ki
jih tarejo pri njihovem vsak-
danjem delu. Pri tem je treba
povedati tudi to, da se osnov-
ne organizacije tu in tam vča-
sih vse premalo obračajo po

nasvet na občinsko konferen-
co ZSMS, čeprav za to ni no-
benih ovir.

Poseben problem v naši ob-
čini, kjer je zbranih precej
kulturnih ustanov, je tudi
mladina oziroma njena neor-
ganiziranost v teh ustanovah.
Vzrok je dostikrat nezaintere-
siranost mladih, poleg tega pa
gre večinoma za manjše usta-
nove, kar zadeva število zapo-
slenih. Res se je tudi tu v zad-
njem času malce premaknilo
naprej, saj sta trenutno v fazi
ustanavljanja osnovni organi-
zaciji ZSMS v Operi in v Dra-
mi. Vsekakor pa si bo morala
občinska konferenca ZSMS
Center prizadevati, da bodo
osnovne organizacije ZSMS
ustanovili tudi v drugih kul-
turnih ustanovah.

Delegati so na seji občinske
konference potrdili tudi kan-

didatno listo članov predsed-
stva OK ZSMS in njegovih
izvršilnih organov. To je bilo
v tem trenutku nujno, saj je
nekaj članov predsedstva,
izvoljenih na junijski volilno-
programski seji, izgubilo bazo
v občinski organizaciji ZSMS
Centra, ker so se vključili v
delo osnovnih organizacij v
visokošolskih zavodih in
TOZD v drugih občinah. Po-
leg tega dosedanji predsednik
občinske konference ZSMS
Center, Jože Nered prevzema
druge dolžnosti. Tako so za
predsednika izvolili Mileta
Setinca, ki je bil do sedaj se-

kretar, dosedanji organizacij-
ski sekretar, Slobodan Stu-
den pa je postal novi sekretar.
Delegati so potrdili tudi kan-
didatno listo 11 članov pred-
sedstva občinske konference
ZSMS Center ter odbor za sta-
tutarna in pritožbena vpraša-
nja in nadzorni odbor. Občin-
sko konferenco ZSMS Center
v stalnem mandatu pa sestav-
Ija 60 delegatov, ki so bili
izvoljeni v osnovnih organiza-
cijah ZSMS, v pionirski orga-
nizaciji, v družbenih organiza-
cijah in društvih ter v koordi-
nacijskem svetu ZSMS.
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